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PROTOKOLLSANTECKNING 
 
Ärende 6: Bygg en riktig gymnastikhall för alla våra duktiga 
gymnaster i Huddinge kommun 
 

I Huddinges idrottsföreningar möts och utvecklas barn och unga i en trygg miljö. 
Föreningslivet utgör också en viktig del i arbetet för en mer jämställd och 
integrerad kommun. Idrotten och föreningslivet bidrar helt enkelt till att skapa 
ett rikare samhälle att leva i och är en viktig del av välfärden. 
Socialdemokraterna vill därför att kommunens stöd till föreningslivet ska 
förbättras. Det kan, och behöver, ske på flera olika sätt. 
 
Ett av de mer grundläggande är att tillgodose behovet av lokaler och 
anläggningar. De senaste åren har Huddinge expanderat kraftigt, samtidigt som 
viktig samhällsservice inte alltid har tillkommit i samma takt. Det gäller bland 
annat idrottsanläggningar där det fortsatt finns ett betydande underskott.  
 
Precis som Susanne Skinner skriver i sitt medborgarförslag har Huddinge många 
aktiva gymnaster. En stor andel av dessa är flickor, vars idrottande Huddinges 
kultur- och fritidsnämnd specifikt har sagt att kommunen ska främja. Det är bra. 
 
Som framgår av medborgarförslaget, och som vi socialdemokrater också har 
identifierat, finns ett behov av att utöka och förbättra de praktiska möjligheterna 
för Huddinges gymnaster att utöva sin idrott. Socialdemokraterna instämmer 
därför i den viljeyttring som Susanne Skinner framför i sitt medborgarförslag och 
vi kommer att vara en konstruktiv part i arbetet för att en fullstor gymnastikhall 
ska kunna byggas inom ramen för projekten som berör kvarteren Aspen 2 och 3 
samt Hörningsnäs 1:28 och 1:29. 
 
För Socialdemokraterna   
 
 
 
Sara Heelge Vikmång   
 


